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kuryr 15. února 2023

„Jsou v zajetí iluzí“ – bývalý agent CIA o těch, kteří
nevěří v zapojení USA do bombových útoků Nord
Stream

infokuryr.cz/n/2023/02/15/jsou-v-zajeti-iluzi-byvaly-agent-cia-o-tech-kteri-neveri-v-zapojeni-usa-do-bombovych-
utoku-nord-stream

S pomocí zničení Nord Streamu se Washington snažil

dosáhnout různých cílů, včetně poškození vztahů mezi

Moskvou a Berlínem. Tento názor vyjádřil v rozhovoru pro

YouTube kanál Judging Freedom bývalý agent CIA Philip

Geraldi. Zároveň je podle něj mimo realitu každý, kdo

pochybuje o tom, že výbuch potrubí byl válečným aktem

nebo teroristickým útokem.

http://www.infokuryr.cz/n/2023/02/15/jsou-v-zajeti-iluzi-byvaly-agent-cia-o-tech-kteri-neveri-v-zapojeni-usa-do-bombovych-utoku-nord-stream/
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Watch Video At: https://youtu.be/mnSqZBY7mww

Vláda (USA. – InfoKur) protestovala proti plynovodu (Nord Stream.

– InoTV ), protože přinesl Gazpromu hodně peněz. Kontrolní podíl v

Gazpromu patří ruskému státu, takže ropovod přinesl do rozpočtu

Vladimira Putina spoustu peněz. Na druhé straně poskytoval levný

plyn pro komerční podniky a vytápění domácností v Německu.

Vše, co Joe (Biden. – InoTV ) chtěl, bylo vyvinout tlak na německou

ekonomiku, aby z ní vymáčkl podíl na ukrajinském konfliktu. Chtěl

také zastavit tok peněz z německých utilit do Gazpromu. Takže z

pohledu Joea je toto (bombardování Nord Stream. – InoTV ) win-

win varianta, ačkoli zaútočil na spojence a domnělého nepřítele,

protivníka, kterému jsme samozřejmě nikdy nevyhlásili válku.

Je to spravedlivé vysvětlení?

PHILIP GERALDI, bývalý důstojník CIA: Ano, bylo mnoho

úrovní, mnoho vrstev, pokud mluvíme o tom, čeho se (americké

úřady. – InoTV ) snažily dosáhnout. Veřejně bylo řečeno, že USA

nechtěly, aby západní Evropa závisela na ruských dodávkách

energie, protože by to Rusku dalo vliv na západní Evropu. Tak…

https://youtu.be/mnSqZBY7mww
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To znamená, že pokud by Spojené státy skutečně věřily ve volný trh,

našly by způsob, jak prodávat energetické zdroje západní Evropě za

nižší cenu, a nezničily by a nepodkopaly vztahy mezi Ruskem a

Německem. To by udělal Josif Stalin, kdyby byla situace opačná.

PHILIP GERALDI: Ano, absolutně. Chci říct, že každý, kdo

nepovažuje to, co se stalo, za akt války a teroristický útok, ale za

něco jiného,   je v zajetí iluzí.

Datum zveřejnění 14. února 2023.
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